
 

Protokoll	fört	vid	Klotets	styrelsemöte	9	november	2021	
Plats:	Klotets	butik	

Närvarande:	Marianne	Persson,	Robert	Hallberg,	Susanne	Ljungerud,	Ingrid	Borbély,	Karin	
Olsson	och	Ann-Sofi	Chakrabarty.	
Frånvarande	pga	sjukdom:	Ingrid	Werger	

	
§	1) Mötet	öppnas	-	Då	föreningens	ordförande	anmält	förhinder	pga	sjukdom	tar	

Marianne	Persson	över	ordförandeskapet	för	detta	möte	–	styrelsen	godkände	
detta.	

§	2) Dagordningen	godkändes	

§	3) Föregående	protokoll	–	lördagen	17	juli	14:30	(efter	butikens	stängning)	hade	vi	
ett	mer	informativt	möte	-	genomgång	av	läget	–	planering	av	kommande	
gårdsloppis	–	ej	protokollfört	

§	4) Frågor	att	behandla	från	föregående	protokoll	-	inga	

§	5) Ekonomi	
a) Kassarapport	från	Christer	förelades	styrelsen.	Styrelsen	gick	igenom	

rapporten	–		

§	6) Arbetsordningen:	
a) Bidragsansökningar	hos	församlingar	–	har	skickats	ut	–		
b) Planering	av	KLOTTRET	–	pratade	igenom	upplägget	–	fråga	Kajsa	om	att	

skriva	om	hennes	tid	i	butiken.	
c) Något	om	julhandeln	–	öppet	på	julskyltsöndagen	(Första	advent)	men	

inte	de	följande	advent-söndagarna	–	bör	tänka	på	att	ha	bra	bemanning	
för	att	klara	bl.a.	paketinslagning	-	stängt	på	jul-	och	nyårsafton.	
Diskuterade	hur	vi	gör	i	mellandagarna,	finns	rätt	många	i	år,	kanske	ha	
öppet	måndag	till	torsdag	–	kort	julhelg	-	ska	diskutera	hur	det	blir	med	
öppet-tider	kring	Trettondagshelgen.		

d) Valberedningens	arbete	–	Ingrid	B	och	Görel	ingår	i	valberedningen	–	
diskuterade	och	frågade	runt	hur	styrelsemedlemmarna	tänker	inför	ett	
nytt	år.	Ingrid	B	flaggade	för	att	hon	kanske	avsäger	sig	omval,	annars	
kvarstår	övriga.	

§	7) Butiken	
a) SoSo	–	evenemang	på	Storgatan	–	SoSo	=	Söder	om	Stortorget	–	ett	projekt	

för	att	lyfta	”vår”	del	av	Storgatan	–	Marianne	redogjorde	för	
diskussionerna	i	planeringsgruppen	där	representanter	från	näringsliv,	
kommun,	butikerna	längs	gatan	ingår.	Planerar	invigning	lördagen	den	
27/11	–	planera	att	hänga	upp	en	särskild	banderoll	



b) Volontärer,	nya/gamla,	utbildning	–	tre	helt	nya	och	några	”nygamla”	–	vi	
har	haft	utbildning	med	dem	–	alla	entusiastiska	över	att	vara	volontärer.	

c) Varor	i	butiken	–	pratade	igenom	julhandeln	och	våra	varor.	Vårt	fönster	
ska	skyltas	–	tyvärr	svårigheter	att	få	fram	bl.a.	tvålar	–	ny	leverantör.	En	
del	leveranser	blivit	försenade	pga	transportproblem	efter	Covid.	

§	8) Info-frågor:	
a) Fairtrade	Återförsäljarna	–	Marianne	informerade	om	de	senaste	mötena	–	

ny	inköps	-	påslagspolicy	–	uppstod	diskussion	om	hur	man	svarar	på	frågor	
om	ersättning	till	producenter.	

§	9) Övriga	frågor	–	fråga	ställdes	om	mattan	framför	butikens	disk	–	efter	en	
kortare	diskussion	bestämdes	att	mattan	tas	bort.	Mattan	i	köket	behöver	
också	bytas	ut	–	bestämdes	att	den	byts	ut	till	den	extra	butiksentrémattan	vi	
har	i	förrådet.	

§	10) Kommande	sammanträde	–	tisdagen	den	18	januari	2022	kl.	18.00	

§	11) Mötet	avslutas	

	

___________________________________	 ______________________________________	
	 Marianne	Persson,	mötesordf	 vid	protokollet:	Robert	Hallberg,	sekr		


